

tour3.0

www.tour3g.com

Discover the Asia's World City, Hong Kong

精彩旅程 盡在香港

Travel in Style! One Card on Hand to Explore Hong Kong!

一卡在手，漫遊香江！帶旅客玩盡自由行熱點！

" Hong Kong Tourist Pass " allows visitors to access the best tourist attractions, signature tours and travel experiences in Hong Kong. With just one card, they can discover the best of Hong Kong and enjoy extra benefits to brighten up their holiday.

「香港景遊卡」為訪港旅客提供一站式的主題樂園景點門票、導賞團、交通服務、精選推介等優惠



The card is not only for personal enjoyment but also makes an ideal gift
送禮自用 兩者皆宜

You are welcome to contact us for customized Hong Kong Tourist Pass printing with your Business Logo
另提供特設服務，可於景遊卡印上公司標誌，歡迎查詢

Valued at
價值
HK \$1495

Now only
現售
HK \$750
優惠高達5折
Save up to
50% off

Valid for
six months
from the date of
card activation
自激活日起
六個月內
兌換有效



Flexibility 彈性靈活

Pick and choose the desired itinerary
隨心選擇及配搭理想行程



Saving 慳錢之選

Buy the tourist pass and save the budget
享多項優惠，玩得更划算



Wide Selection 選擇眾多

Up to 10 attractions, transfers, signature tours to choose from
10多種景點門票、交通接送、導賞團以供選擇



Convenience 快捷方便

One card on hand to experience the fascination of Hong Kong
一卡在手，可體驗香港作為亞洲國際都會的魅力

3 Simple Steps to use this card:

使用景遊卡只需三個簡易步驟:

1

Purchase the tourist pass and plan the travel
購買景遊卡並計劃行程

2

Call Customer Service Hotline (852) 3759-7081 to activate the tourist pass
使用景遊卡前請致電客戶服務熱線 (852) 3759-7081 進行激活

3

Show the tourist pass to designated theme park for entry or receive entry ticket at A08 Airport Counter
於指定景點出示景遊卡入場 或於A08機場櫃檯換取入場門票

Terms and Conditions:

By purchasing this product visitors agree to be bound by terms and conditions which shall apply to their purchase. 1) Call customer service hotline to activate the pass before use; 2) Offers are valid for six months from the date of card activation; 3) Visitors may not return to an operator to obtain the same offer a second time; 4) Offers presented in this guide may vary from time to time and as such please confirm the availability of the offers with the operator prior to use of the card; 5) Refunds will not be provided for any unused offers or lost or stolen cards; 6) To the extent permitted by law, Tour 3.0 disclaims all liability arising out of or consequent to the use of card, guide and offers; 7) All responsibility for the conduct, quality, availability or other thing in respect of the use of any offer is solely borne by the relevant operator; 8) Tour 3.0 limits the liability or warranties implied by statute or otherwise by resupplying the relevant services; and 9) All intellectual property rights used or embodied in or in connection with the card, guide or any related material is owned or licensed by Tour 3.0.

條款及細則:

購買本商品即表示閣下已閱讀本條款及細則，並且接受和同意受本條款及細則約束。1) 第一次使用景遊卡前，需致電客戶服務熱線進行激活；2) 景遊卡自激活日起六個月內兌換有效，持卡人可於有效期內換取優惠；3) 持卡人不能向運營商換取同一個優惠多於一次；4) 優惠可能有所變動，因此持卡人應在使用景遊卡前與運營商確認優惠的可用性；5) 任何未使用的優惠、智能卡丟失或被盜均不接受退款；6) 在適用法律允許的限度內，Tour 3.0 對持卡人使用景遊卡及其優惠引起或造成之任何損失概不承擔任何責任；7) 所有與行使優惠有關的行為、品質、可用性及其他事項的責任完全由有關運營商承擔；8) 在任何適用法律可容許的範圍內，Tour 3.0 免除所有聲明及保證；以及9) Tour 3.0 擁有或授權使用與景遊卡有關或在景遊卡上記載的所有智慧財產權。

此條款及細則以英文版本為依據；中英文本如有歧義，應以英文本為準。

Licence No. 牌照號碼: 351891

Enquiry or Reservation 預訂或查詢

Tel 電話: (852) 3759 7081 Fax 傳真: (852) 3544 3658 Email 電郵: enquiry@tour3g.com

Once the card is activated, customers are entitled to pick 4 options in the following 3 groups.
激活景遊卡後，顧客便可從以下3組挑選4個選項。

Group 1 第一組 Theme Parks, Attractions & Signature Tours (Pick 2) 主題樂園、景點、導賞團 (選2項)



Ocean Park Hong Kong
香港海洋公園
Reg 原價\$345

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取門票

Address: 180 Wong Chuk Hang Road, Aberdeen, HK
地址: 香港香港仔黃竹坑道180號海洋公園
Tel 電話: +852 3923 2323
Opening Hours: Mon-Fri 10:30am-7pm, Sat-Sun 10:00am-7pm
開放時間: 星期一至五 早上10:30 - 晚上7:00
星期六至日 早上10:00 - 晚上7:00
How to get there: Bus 629 from from MTR Admiralty Station, Exit B and alight at the park in around 25 mins.
如何前往: 從港鐵金鐘站B出口的巴士總站, 搭乘629號巴士至海洋公園下車, 車程約25分鐘



Round-trip Standard Cabin + Walking With Buddha
來回標準車廂+與佛同行
Reg 原價\$205

Redeem at
Attraction
景點
換取門票

Address: Ngong Ping, Lantau Island, Outlying Islands
地址: 離島大嶼山昂坪
Tel 電話: +852 3666 0606
Opening Hours: Weekdays 10am-6pm
Weekends & Public Holidays 9am-6:30pm
開放時間: 平日 早上10:00 - 下午6:00
週末及公眾假期 上午9:00 - 下午6:30
How to get there: MTR Tung Chung Station, Exit B. 5 mins walk to the Tung Chung Cable Car Terminal.
如何前往: 從港鐵東涌站B出口, 步行約5分鐘至東涌纜車站



sky100 Hong Kong Observation Deck
天際100香港觀景台
Reg 原價\$168

Redeem at
Attraction
景點
換取門票

Address: 100/F International Commerce Centre, 1 Austin Road West, Kowloon
地址: 九龍柯士甸道西1號環球貿易廣場100樓
Tel 電話: +852 2613 3888
Opening Hours: 10am-8pm
開放時間: 早上10:00 - 晚上8:00
How to get there: MTR Kowloon Station, Exits C1 and D1. Enter via the Elements shopping mall, in the Metal Zone on the second floor.
如何前往: 從港鐵九龍站C1或D1出口, 經圓方商場的金區2樓前往



Hong Kong Madame Tussauds
香港杜莎夫人蠟像館
Reg 原價\$240

Redeem at
Attraction
景點
換取門票

Address: Shop P101, The Peak Tower, No. 128 Peak Road, The Peak, HK
地址: 香港山頂山頂道128號凌霄閣P101號舖
Tel 電話: +852 2849 6966
Opening Hours: 10am-9:45pm
開放時間: 早上10:00 - 晚上9:45
How to get there: Peak Tram from the Peak Tram Lower Terminus on Garden Road. Around 10 mins ride.
如何前往: 從中環花園道的山頂纜車站, 乘坐山頂纜車登山, 車程約10分鐘



Noah's Ark Hong Kong
香港挪亞方舟主題公園
Reg 原價\$168

Redeem at
Attraction
景點
換取門票

Address: 33 Pak Yan Road, Ma Wan, New Territories
地址: 新界馬灣珀欣路33號
Tel 電話: +852 3411 8888
Opening Hours: 10am-6pm
開放時間: 上午10:00-下午6:00
How to get there: Kowloon: MTR to Mongkok East Station Exit D to Mongkok MOKO for "Ark Express"; New Territories: MTR to Tsing Yi Exit C for bus NR330; HK Island: Ferry at Central Pier No.2
九龍: 港鐵旺角東站D出口新世紀廣場「方舟專線」; 新界: 青衣港鐵站C出口乘搭NR330; 香港島: 中環2號碼頭乘搭渡輪
如何前往:



HK 3D Museum
香港3D奇幻世界
Reg 原價\$149

Redeem at
Attraction
景點
換取門票

Address: 1/F, Hilton Tower, 96 Granville Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon
地址: 九龍尖沙咀東部加連威道96號希爾頓大廈1樓
Tel 電話: +852 3568 2827
Opening Hours: 10am-9:30pm
開放時間: 早上10:00-晚上9:30
How to get there: MTR Tsim Sha Tsui East, Exit P2. Walk for approximately 5 mins.
如何前往: 從港鐵尖東站P2出口, 步行約5分鐘



Peak Tram Sky Pass
山頂纜車摩天套票
Reg 原價\$80

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取門票

Address: Garden Road Peak Tram Lower Terminus
地址: 中環花園道山頂纜車站
Tel 電話: +852 2849 0668
Opening Hours: 7am - 12 midnight
開放時間: 早上7時至晚上12時
How to get there: Reach Peak Tram Lower Terminus by taking bus 15C from the lay-by outside the Star Ferry pier in Central, or walk from MTR Central Station, Exit J2.
如何前往: 前往纜車站, 可於中環天星碼頭外搭乘15C號巴士至花園道山頂纜車站下車, 車程約10分鐘; 或於港鐵中環站J2出口, 步行10至15分鐘前往



Peak Tram + Hong Kong Island Tour
山頂纜車+港島半日遊
Reg 原價\$550

Call Hotline
to Make
Reservation
致電熱線
預訂

This comprehensive half-day tour is a great way to know the most popular attractions in Hong Kong, the Peak. Stroll around Victoria Peak on the peak tram ride circuit to enjoy stunning views of the surrounding city skyline. After that visit Stanley Market and the famous fishing village of Aberdeen.
由酒店出發到中環山頂纜車站, 乘纜車到太平山山頂, 繼而坐旅遊巴士到赤柱市集。其後到香港仔(客人可自費乘坐舢舨暢遊漁港), 行程特別安排參觀珠寶首飾工廠, 最後送回酒店。
Departure and Duration: Daily, 5 Hours
出發日期及需時: 每天早上出發, 全程約五小時
Language 語言: English & Mandarin 英語及華語
Pick up: 7:45-8:45am, hotel in downtown
集合時間及地點: 上午7:45至8:45, 市中心酒店



Repulse Bay Visual Art Museum
淺水灣超視覺藝術館
Reg 原價\$160

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取門票

Address: Shop No. B104 on Basement 1, The Pulse, No.28 Beach Road, Repulse Bay
地址: 淺水灣海灘道28號The Pulse地庫1-B104號舖
Tel 電話: +852 2617 0008
Opening Hours: 10am-6:30pm
開放時間: 早上10時至晚上6:30時
How to get there: Bus 6, 6A, 6X, 66 or 260 from Exchange Square bus terminus (near MTR Hong Kong Station, Exit D).
如何前往: 港鐵香港站D出口步行至中環交易廣場巴士總站後, 搭乘6, 6A, 6X, 66或260號巴士, 於The Pulse下車

Group 2 第二組 Transfer Services (Pick 1) 交通服務 (選1項)



One-way MTR Airport Express Ticket
機場快綫單程票
Up to 高達\$100

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取車票

1 single journey on the Airport Express to or from Airport and Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi Station
單程往/返機場及指定車站乙次, 適用於香港站、九龍站及青衣站



Tourist Day Pass
港鐵遊客全日通
Reg 原價\$55

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取車票

Any one day of unlimited travel on the MTR and the Light Rail (except Airport Express, MTR Bus, East Rail Line First Class and travel to/from Lo Wu and Lok Ma Chau stations)
可於任何1天無限次乘搭港鐵及輕鐵(機場快綫、港鐵巴士、東鐵綫頭等, 以及羅湖或落馬洲站除外)



Airport to Hotel Transfer*
機場至酒店穿梭巴士服務
Up to 高達\$150

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取車票

One-way shuttle bus service applicable to Airport to Hong Kong or Kowloon side designated hotel
只適用於機場至指定香港及九龍區酒店單程穿梭巴士接送
*Make reservation 3 working days in advanced
需提早3個工作天前預訂

Group 3 第三組 Special Recommendations (Pick 1) 精選推介 (選1項)



CMMobile Hong Kong Travel Stored-Value SIM Card
潤迅移動流動電話儲值卡
Reg 原價\$200

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取儲值卡

Prepaid SIM Card for IDD calling and high speed Hong Kong 3G network. Allows you to keep in touch with your friends and family and save your roaming cost. Calling the phone number directly and easy to use.
預付IDD、本地通話及上網流動數據儲值卡, 讓您節省高昂之漫遊數據費用。直接撥打電話號碼, 簡單易用。



Hong Kong Half Day Tour
香港魅力半日遊
Reg 原價\$450

Call Hotline
to Make
Reservation
致電熱線
預訂

Mandarin speaking tour, depart from Kowloon Hotel daily at 9:15am. Have a great shooting with soul in Hong Kong by visiting Avenue of Stars, Golden Bauhinia Square, The Peak, etc. Tour duration 5 hrs (approx.).
香港魅力半日遊: 提供華語導遊, 每天早上9:15九龍酒店出發, 遊覽星光大道、參觀珠寶製作工場、金紫荊廣場、太平山頂及淺水灣, 最後於九龍酒店解散。全程約5小時。



Big Bus Single Tour
大巴士單線遊
Reg 原價\$250

Redeem at
HK Airport
Counter
機場櫃檯
換取車票

This open-top bus tour takes you to Hong Kong's most magnificent sights. Choose either Hong Kong Island, Kowloon or Stanley Tour. It is hassle-free that you can hop on and off at various break points whenever you like. The Hong Kong Island Tour (Red route) hop on/off points: Central Ferry Pier 7; Hong Kong Convention and Exhibition Centre; Causeway Bay SOGO; Park Lane Hotel; Wan Chai Computer Centre; Lower Peak Tram Terminus; Mid-Levels Escalator; Man Mo Temple; and Hotel LKF. The Kowloon Tour (Blue route) hop on/off points: Tsim Sha Tsui East Promenade; The Peninsula; Langham Place Mall and Hotel; Temple Street; sky100 Hong Kong Observation Deck; Hankow Road; and Mody Road. The Stanley Tour (Green route) hop on/off points: Central Ferry Pier 7; Lower Peak Tram Terminus; Ocean Park; Repulse Bay; Stanley Beach Road; and Aberdeen.
安坐於敞篷雙層巴士內欣賞香港的瑰麗景觀最是愜意。單線遊可選香港遊、九龍遊或赤柱遊其中一條路線, 可於指定景點上車或下車, 自由遊覽主要旅遊景點。香港島遊(紅線)指定上下車點: 中環7號碼頭、香港會議展覽中心、崇光百貨、柏寧酒店、灣仔電腦中心、山頂纜車站(中環花園道)、中環至半山自動扶手電梯、文武廟及蘭桂坊酒店; 九龍遊(藍線)指定上下車點: 尖沙咀東部海濱公園、半島酒店、朗豪坊、廟街、天際100香港觀景台、漢口道及麼地道; 赤柱遊(綠線)指定上下車點: 中環7號碼頭、山頂纜車站(中環花園道)、海洋公園、淺水灣、赤柱灘道及香港仔。

Offers are valid for six months from the date of card activation | Call customer service hotline to activate your pass before use | Every item on the pass can be redeemed once only | For signature tours, please make reservation 3 working days in advanced | The above photo and information is for reference only & subject to change without prior notice. For further side products, please visit www.tour3g.com
景遊卡自激活日起六個月內兌換有效 | 第一次使用景遊卡前, 需致電客戶服務熱線進行激活 | 只可換領同一優惠一次, 不可作重複使用 | 半日遊需提早3個工作天前預訂 | 此單張內所有圖片, 只供參考, 一切以實物為準 | 資料如有任何更改及終止, 本公司恕不另行通知 | 更多旅遊產品, 請參看www.tour3g.com